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Szanowny Panie Prezydencie 

Mając na uwadze dyskusję jaka miała miejsce podczas sierpniowej Sesji Rady Miasta Zgierza, 

podczas, której omawiane były sprawy związane z MUK oraz kwestie związane z przedłużeniem 

umowy z obecnym przewoźnikiem zwracam się do Pana Prezydenta z wnioskiem o przedstawienie 

dodatkowych wyjaśnień dotyczących prac i kosztów związanych z przygotowaniem nowej umowy z 

przewoźnikiem. Czy w związku z końcem terminu obowiązywania umowy z przewoźnikiem 

przypadającym na czerwiec 2024 prowadzone były przygotowania i analizy dotyczące stworzenia 

nowej umowy z przewoźnikiem zabezpieczającej w pełni interesy miasta i jeśli tak to czy one były 

realizowane własnymi siłami MUK czy też były zlecane na zewnątrz. 

poważaniem 


